

《单词百科:forestation是什么意思?forestation怎么发音?forestation的解释和用法》

英语单词forestation是什么意思?forestation怎么读?forestation怎么发音?简答网为您整理了forestation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



forestation怎么读

forestation的读音:[f r s'te n]

forestation的意思

1、n.造林;

forestation的近义词

1、forestry n.林学;林业;造林术;林地;

forestation的双语例句

1、Earth augers have their important status in tree planting and forestation and environmental protection.

摘要挖坑机在我国植树造林、保护生态环境中具有重要的地位。

2、But the botanical garden forestation project also exposes many questions in the actual operation process.

但园林绿化工程在实际操作过程中也暴露出诸多的问题。

3、Our united cooperation is composed of agricultural , forestation , herding , fishing and third industry cooperation.

我们的联社是由农林牧副渔五个合作社组成的。

4、The forestation and grassgmwing must adhere to the rules of ecological adaptation and regional differentiation.

提倡种树种草必须遵循生态适应性规律与地域分异性规律。

5、We should reinforce our efforts in tree planting , and forestation making to prevent and cure sandstorms.

我们要加大植树造林的力度,防治沙害。

6、The Three North Shelterbelt is a forestation undertaking.

三北防护林带是一项造林事业。

7、They are clearing the mountain to prepare for the tree planting , and forestation next year.

他们正在炼山,准备来年植树造林。

8、Beneficiary: we are signing agreement on forestation sites, area, species, labor payment standard, etc.

[农民: 我们在签订协议,造林的地点、面积、树种、劳务标准等]?

9、Assist in the office forestation management.

协助对办公室绿化的管理及更新.

10、 Here, forestation has graceful environment very.

这里绿化很好,环境优美.

11、 Tree planting , and forestation can effectively prevent sandstorms.

植树造林可以有效地防治沙灾.

12、 Now we must comprehensive agriculture to vigorously develop forestation , herding and comprehensive third industries.

现在我们要大力提倡立体化农业,使农林牧副渔综合发展.

13、 Due to prosperous root system and high survival rate, transplants were applied widely in forestation.

移植苗因其根系发达,造林成活率高,目前在造林绿化中应用最为广泛.

14、 So , this model can be used as the basis for the typical design of the forestation.

模型可以作为造林典型设计的依据.

15、 K + W value is specified for selecting tree species in forestation and tending thinning.

(K+W)值对选择造林树种和抚育间伐具有一定的指导意义.

以上是简答网为您整理的forestation怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/forestation>